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TilFolketinget – Skatteudvalget

Hermed sendes svar på spørgsmål nr. 179 af 7. januar 2014 (alm. del).  
Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Anni Matthiesen(V).

Jonas Dahl

/

Jeanette Rose Hansen

J.nr. 14-0026697
Den 30. januar 2014

Skatteudvalget 2013-14
SAU Alm.del endeligt svar på spørgsmål 179
Offentligt (01)
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Spørgsmål
Er der en minimumsgrænse for opkrævningen af konsum-is afgift, såfremt der 
kun fremstilles få liter is årligt som f.eks. i gårdbutikker?

Svar
Virksomheder, der her i landet i erhvervsmæssigt øjemed fremstiller eller her 
til landet indfører maksimalt 500 liter konsum-is eller konsum-is-miks svaren-
de til fremstilling på 500 liter årligt, er fritaget for at betale afgift og skal ikke 
registreres.


